
Referat hob bestyrelses møde 14.5.24. hos Nina, Vollerupgade 7.
Til stede:
Annesofie, Ida, Vivian, Bart, Johnni, Sine, Nina, Rita og Evy deltog i punkter vedr. regnskabet

Ad 1: referent: Nina

Ad 2: ordstyrer: Ida

Ad 3. konstiuering: Nina, formand, Bart, kasserer, Annesofie, næstformand

Årshjul udsættes til næste møde. Husk i øvrigt at tjekke kalender når der aftales møder,

Ad 4. Status økonomi / donationen

Regnskabet gennemgået af Rita. Det ser sundt ud men vær forsigtig med nyanskaffelser.
Der bør strammes op omkring medlemskab. Der mangler pt 10.000 kr i medlemskontingent. Folk 
ved måske ikke at man skal være medlem for at deltage i HOB´s arrangementer. Nye rykkere 
sendes til dem, der ikke har betalt, muligvis pga forglemmelse. På næste møde drøfter vi hvordan vi
får formidlet forhold omkring huset til nye brugere af huset. 
Signaturlampen laves uden udgifter, hvis der er nogen betaler Nina.
Den fulde donation fra Høstmøn går til 20 årsfesten. 

Evy og Rita fortsætter med at være bogholdere.

Rita afleverede liste med opgaver, som hun plejer at tage sig af:

Nøgleregnskab- Bart tager denne opgave
Øvrige opgaver fordeles på næste møde.

Ad 5. ansøgning om indkøb af bordtennis og fodboldbord.
Der er endnu ikke kommet oplysninger om pris på bordfodbold/bordtennis mv. punktet udsættes.

Ad.6. Status 20 års fødselsdag
Festen holdes den 14.9. Starter kl 14. Menu fra Kok og Rul, billedkavalkade ved Johnni.
Menu pris bliver 300kr. 1.9. er frist for tilmelding til spisning.
Der søges et tilskud fra HOB på 50 kr. pr person som deltager, beløbet dækker kaffe mv.
Efter spisning åbent hus for alle, Paulos band spiller fra kl 18, der vil være salg af øl fra fadølsanlæg
samt sandwich. Efter den levende musik spilles fra musikanlæg. Der søges frivillige til hjælp til 
afholdelse af festen. Festudvalget bestående af Annesofie, Vivian og Nina holder løbende møder.

Ad 7. dato til koordinering af arrangementer med Hjelmhuset og Scene 1

Frivillige foreninger Hjelmhuset, Scene 1 og HOB koordinerer.
Koordineringsmøde med Hjelmhuset planlægges i efteråret.

Ad 8. hvordan fungerer vores rengøringsordning, hvem fra bestyrelsen er in charge?

Sine er in charge i forhold til rengøring. Der er lagt op til at Anja og Florentio holder øje med huset 
og får gjort rent når der er behov. Sine taler løbende med Florentio.



Ad 9. drøfte muligt møde vedr mobilisering af nye medlemmer

Skydes til midtvejsmøde, som afholdes lørdag den 23.11. kl 14.

Ad 10. optimering af kommunikation med medelemmerne

Punktet hænger sammen med punt 9 og skydes til midtvejsmøde.

Ad 11. opvarmning af huset

Evt. køb af ny varme pumpe, lade varmepumpe køre.

Punktet skubbes til efteråret. Efter sommercafeen.

Ad 12 evt.
Høst møn søger frivillige hjælpere. Oplæg sendes til Johnni.

Sommercafeen holder møde på lørdag hvor vi planlægger sommerens cafe.

Sine kontakter Høst Møn og beder dem lave et ”opslag” som vi sætter i HobßNyt


